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fi városi tanács elfogadta 
Szegeti jövő évi 

költségvetési tervjavaslatát 
Kardoskútról vagy illésről 1965 ben eljut a földgáz Szegedre 

A szegedi városi tanács tegnap dr. Sándor Jánosnak, 
a városi pártbizottság titkárának, a városi tanács végre-
hajtó bizottsága tagjának elnökletével ülésezett. Megtár-
gyalták a' városi tanács 1964. évi terv- és költségvetési 

•javaslatát. A város jövő évi terve további töretlen fejlő-
dést biztosit és a célkitűzéseket megvalósítva szépül, gaz-
dagodik Szeged. 

A . helyi terv- és költségvetési javaslat, szerint a kö-
vetkező évben különféle beruházási célokra 134 millió 324 
ezer forintot kíván fordítani a városi tanács. Felújítási fel-
adatokra 92 millió 200 ezer forintot akarnak felhasználni. 
A városi tanács végrehajtó bizottsága által előterjesztett ja-
vaslatban jelentős a kereten felüli beruházási és felújítási 

ezt úgy megoldani, hogy fo-
lyamatosan dolgozhassanak 
ott az építők. A továbbiak-
ban a Marx téri fedett piac 
és az If júsági Liget helyzeté-
ről, kérdéseiről szólott. 

Barna Dezső a tanács mű-
velődésügyi osztályának kép-
viseletében az óvodák kor-
szerűsítésének, az óvodai há-
lózat bővítésének tervéről 
adott számot, ma jd az isko-
lák felújításáról is szólt. Bő-

igény. Ennek együttes összege meghaladja a 70 mil l ió íorin- d i országgyűlési kép-

toL 

Javaslatok, hozzászólások a költségvetéshez 

Az Í964. évi tervjavaslatot ott a mnnka. Rácz Károly a 
a tanácsülés behatóan megvi- kereskedelem helyzetéről, 
tatta, számosan mondottákel kérdéseiről beszélt, majd a 
véleményüket, tettek észre- közétkeztetéssel összefüggően 
vételeket. Bárdos Miklós megállapította, hogy még 
megállapította, hogy idén szélesebb körű bevezetéséért 
iöbb jogos bírálat érte a part- fontos egy korszerű központi 
fürdő működését. Kérte, előkészítő konyha megvalósí-
a kereten felüli beruházási tása. Kutiván Rezső, a Csong-
összegböl biztosítsanak pénzt rád megyei Beruházási Bank-
arra, hogy tovább lehessen nak » tanácsülésre meghívott 
korszerűsíteni a partfürdőt, igazgatója a váras gázhálóza-
A dolgozó lakosság szem-
pontjából tette szóvá Hor-
váth Sándor a kisipari szö-
vetkezetek szolgáltató-javító 
tevékenységét. Dr. Csiszár 
Béla kérte, hogy a kereten 
(elüli beruházásokból — 
amennyiben ez lehetséges <— 
fordítsanak bizonyos összeget azok. megfelelő ütemére, 
a kórházak korszerűsítésére 
va lamint a bölcsődei férőhe-
lyek szaporítására. Többek 
között megemlítette az 
Ogyessza lakótelepi, valamint 
a Pártizan utcai és a Csillag 
téri bölcsőde ügyét is. 

tának rekonstrukciójával, va-
lamint a csatornázás és a 
partfürdő fejlesztésével kap-
csolatos beruházási kérdések-
ről is szólt. Kiemelte, hogy 
fokozottabb figyelmet kell 
fordítani a különféle, márfo-

Kerte az illetekeseket, sürgő 

viselő kérté, hogy a szociális 
otthon helyzetének javítása 
kerüljön a jövő évi tervbe. 
Beszélt a partfürdői fogyaté-
kosságokról. Felhívta a fi-
gyelmet, hogy a következő 
idényben feltétlenül javítani 
kell a partfürdőn a kereske-
delmi ellátást. A füvészkert-
ről szólva megállapította, 
hogy sokan látogatják, hiba 
azonban, hogy ott semmiféle 
hűsítő italt nem lehet kapni. 
Kérte, hogy a jövő évi költ-
ségvetésben megfelelő ősz-
szeggel szerepeljen a mun-
káslakta negyedek útjainak, 
járdáinak felújítása, korsze-
rűsítése. A közlekedésben 
több javítani való van, s 
ezek között elsősorban a Tol-
buhin sugárúti helyzeten kel-
lene változtatni. Kifogásolta, 
hogy az újszegedi szabadtéri 

» Y á l a s z t á s o k « 
D é l - V i e t n a m b a n 

Van-e okunk 

idegeskedesre ? 

# 
As elsa stúhUá(u\ 

b t m u i a i i 

Mennyit dolgozhatnak 
a nyugdíjas 

építőmunkások ? 

Ülést tartott az MSZMP 
Csongrád megyei bizottsága 

Pénteken a Csongrád megyei tanács székházának 
nagytermében ülést tartott a- MSZMP Csongrád megyei 
bizottsága. Az ülés Szilágyi Jú l iának, az MSZMP Csong-
rád megyei bizottsága agitációs és propaganda osztálya 
vezetőjének előterjesztése alapján megtárgyalta a Közok-
tatási reform végrehajtásának tapasztalatait és további 
feladatait. Ezután a termelőszövetkezeti pártszervezetek 
helyzetéről és további erősítésükkel kapcsolatos felada-
tokról s^óló jelentést Ágoston József, a párt- és tömeg-
szervezetek osztályának vezetője ismertette. 

A két beszámolót vita követte, amelyben felszólal-
tak Komócsin Zoltán, az MSZMP Politikai Bizottságának 
tagja, a Népszabadság főszerkesztője. Győri Imre, a me-
gyei pártbizottság első titkára, Török László, a megyei 
tanács vb elnöke, Siklós János, a megyei pártbizottság 
titkára, Kurucz Márton, a szentesi járási pártbizottság tit-
kára, Szőnyi Ferenc, a makói járási-városi pártbizott-
ság első titkára. Török József, a szegedi járási pártbi-
zottság első titkára, Bíró Lajos, a K ISZ megyei bizottsá-
gának titkára, Arató Márton, a makói járási-városi párt-
bizottság titkára, dr. Márta Ferenc, a József Atti la Tudo-
mányegyetem pártbizottságának titkára. Acs Zoltán, a 
'szegedi ' járási" tanács' vb művelődési osztályának Vezető-
je, Hajnal Mihály, a szentesi járási pártbizottság munka-
társa, Halmágyi Ivánné Iskolaigazgató, Kovács Alajos 
iskolaigazgató, Menyhárt István, az üllési Kossuth' Tsz 
párttitkára és Móricz József, .a makói Kossuth Tsz párt-
titkára. 

A pártbizottság végül meghallgatta az MSZMP Po-
litikai Bizottságának a Magyar Testnevelési- és Sportszö-
vetség megalakításáról szóló határozata - végrehaji ásának 
Cspngrád. megyei tapasztalatairól szóló jelentést, és hatá-
rozatot fogadott el a további feladatokról. 

Almaszüret — almahegy 

Építkezések, 

kereskedelem 

(Folytatás a 3. oldalon.) 

Az E l n ö k i Tanácsi 

A Népköztársaság Elnöki 

Tanácsa pénteken ülést tar-

tott. Határozatot hozott, hogy 

az Argentin Köztársaság ú j 

elnökének beiktatási ünnep-

ségein küldöttség képviselje 

a Magyar Népköztársaságot. 

Az Elnöki Tanács kimon-

dotta a Magyar Népköztár-

saság csatlakozását a turis-

taforgalom vámkönnyítésé-

ről szóló egyezményhez, majd i 

egyéb ügyeket tárgyait. (MTI) 

A kereskedelem raktározá-
si helyzetéről, valamint az 

A szociális otthon helvze- üzlethálózat külső városré-
ről ** k andú r t™ . szekben, elsosorban fontos léről, az ezzel kapcsolatos 

kérdésekről beszélt Oltvai 
Ferenc. Dr. Balló Béla is 
hangoztatta, hogy a város 
következő évi költségvetésé-
ben foglaltakat végrehajtva 
ú jabb eredményeket érünk 
el Szegeden. Rámutatott , 
hogy a kereten felüli beru-
házási és felújítási igények 
indokoltak. Ezzel kapcsolat-
ban szólt arról, hogy a Ko-
rányi rakpart helyreállítása 

korszerűsítéséről, fejlesztésé-
ről beszélt Barát József. He-
lyeselte, hogy az újszegedi 
Ogyessza lakónegyedben a 
következő évben megépül az 
üzletház. Kifogásolta azon-
ban, hogy egész Újszegeden 
kevés a bolt. Balog István 
egyebek között az építkezé-
sek kérdéseiről beszélt. Meg-
állapította azt is, hogy a Nép-
kert sori építkezés jó l indult, 
s további ház építéséhez fog-

már hosszú idő óta tart, most n a f c A z u t c á b a n ; í z o n b a n h á . 

már feltétlenül szükséges, 

hogy mielőbb befejeződjék 
rom ház építésére van lehe-
tőség, s ezért helyes lenne 

Befejezték az őszi vetést 
a csengelei Aranykalászban 
A csengelei Aranykalász csütörtökön, 26-án este. ösz-

Termelőszövetkezet tagjai szesen 400 kataszteri hold 
nem sokkai az aratás, csép- kenyérgabonát vetettek el. A 
lés befejezése után megkezd- járási tanács mezőgazdasági 
ték a gazdaságban az őszi osztálya által javasolt vetés-
vetési előkészületeket s tervüket 8 százalékkal telje-
mindeddig sítették túL 

Ptóüá* szervezettséggel A z Aranykalász Tsz két 
folytattak a munkát . traktora, mely a vetésben 

Ennek eredmenyekent szüle- dolgozott eddig, pénteken 
tett meg mostani nagyszerű r e g g e l m á r a szomszédos 
sikerük is. Csongrád megye- K e i ó P a t a k T s z . b e n foly-
ben de talán országosán is tetta a m u n k á t a n n a k 

elsőnek fejeztek be az oszi k é b e n h o g y 

ez a gazdaság 
vc*est j s mihamarabb teljesíthesse 

őszi vetéstervét. 
A járási tanács mezőgaz-

dasági osztályára folyamato-
san érkeznek a jelentések a 
tsz-ekből, melyek a roszvetés 
befejezését adják hírül. El-
készültek többek között a 
rozs vetésével a kiskundo-
rozsmai József Atti la Tsz 
gazdái is. Tervük szerint 134 | 
kataszteri hold rozsot vetet-
tek. 5 százalékkal többet az 
eredeti előirányzatnál. 

Sándorfalván elsőként a 
Béke Tsz gazdái készültek 
el a rozsvetéssel 

szeptember 25-én. Befejező-
dött már a rozs vetése az 
ásotthalmi Szabadságharcos 
Tsz-ben is. 

(Somogylné felv.) 

A Délalföldi Mezőgazdasági Kísérleti Intézet öthalmi 
gazdaságának üllési, ásotthalnü, pusztamérges! kerületei-
ben megkezdődött az idei almatermés betakarítása. Az 
illlési kerületben valóságos kis almahegyeket láttunk. 
Válogatják az árut s a jégveréstől, esőtől sérült almákat 

szeszipari célokra dolgozzák fel. 

Folytatták a vitát 
az ENSZ-közgyülésen 

Az ENSZ-közgyűlés pénte-
ken délelőtt — magyar idő 
szerint a délutáni órákban 
— folytatta az általános po-
litikai vitát. 

Az elsőnek felszólaló Be-
har Shtylla albán külügymi-
niszter éles szavakkal meg-
bélyegezte az Egyesült Álla-

• . J K M ^ W L S 

Épül a rakpart 
goznak. Ebbe gyűjtik majd 

vei emelnek át a Tiszába, 

(Liebmann felv.) 

Jól haladnak a Korányi rakpart partfalának építési mun-

kálatai. Jelenleg a szivárgó függőleges szőrözésen dol-

az alsó rakpart talajvizét, amit kompresszor segítségé-

ínnepségek a magyar fegyveres erők 
napja alkalmából 

Kiss Lajos ezredes, kato- vában akkreditált katonai, 
nai attasé pénteken Moszk- haditengerészeti és légügyi 
vában fogadást adott a ma- attaséja, valamint Andri jan 
gyar fegyveres erők napja Nyikolajev űrhajós, 
tiszteletére. Hasonló ünnepségre került 

A fogadáson megjelent Ro- sor Szófiában, valamint a 
gyion Malinovszkij marsall, párizsi magyar követségen, 
a Szovjetunió honvédelmi Ez utóbbi fogadáson megje-
minisztere, a szovjet tábor- lent a Párizsban tartózko-

| noki kar számos más tagja, dó Jur i j Gagarin űrhajós al-
l több külföldi á l lam Moszk- ezredes is. 

mok kubai, vietnami és kon-
gói polit ikáját. Utána Tha-
nat Khoman thaiföldi kül-
ügyminiszter kormánya ne-
vében örömmel üdvözölte a 
Malaysia Államszövetség 
létrejöttét. 

Piccioni olasz külügymi-
niszter beszédében jelentő-
ségteljesnek mondotta, hogy 
a közgyűlés 18. ülésszaka 
olyan időben kezdte meg 
munkáját , amikor a kelet— 
nyugati kapcsolatok a pozitív 
fejlődés szakaszába léptek. 

A délelőtti ülés utolsó szó-
noka, Tuls-zi Giri nepáli mi-
niszterelnök és külügymi-
niszter elismeréssel nyilatko-
zott a moszkvai atomcsend-
szerződésről és további lé-
péseket követelt az általános 
és teljes leszerelés megvaló-
sítására. 

A közgyűlés pénteken dél-

után — magyar idő szerint a 

késő esti órákban — folytatta 

az általános politikai vitát. 


